
 
 
Referat fra møde i Grundejerforeningen Leosalle tirsdag 11/9 2007.  
 
Afbud fra Christina og Birger. 
Tilstede: Henning, Erik, Ellen, Karen, Lise Lotte og Britta. 
 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde – Godkendt uden 
bemærkninger. 

2) Brainstorm – Hvad har vi af planer fremover med Leosalle?? 
- Nedsæt hastigheden. 
- Lindetræerne i en ny alle bør sættes ude i vejbanen mhp.dette. 
- Pas på med bump pga. ned og op i hastighed. 
- Tænk på cyklister, evt. smal cykelsti. 
- Kryds Bargumsvej -Grev Schacksvej, løsning for cyklister?? 
- Nye gadelygter. 
- Svingbanen Ndr. Landevej-Leosalle sløjfes?? 
- Rundkørsler?? 
- Lindetræer placeres som træerne på Kastaniealle. 
- Ensretning af Leosalle. 
- Lukning af vejen mod Ndr. Landevej. 
- Søge forskellige fonde til midler til træer, lygtepæle mm. 
- Lindetræerne ud på kørebanen som på Horupsgade. 
- Hvad koster et lindetræ? Evt. sponsorering af disse. 
- Møde med kommunaldirektøren, høre kommunens planer. 
- Skilt med ”ingen gennemkørsel og 40 km/t” ved indkørsel til 

Leosalle ved Grev Schacksvej. 
- Nye trafikmålinger/ analyser på vejen. 
- Ny skoleordning vil medføre stor trafik af ”bløde ”trafikanter i 

krydset Bargumsvej- Grev Schacksvej.Ønskværdigt at gøre 
noget ved dette kryds!! 

- Undersøgelse af kloakering, hvad kan denne tåle?? 
         3) Evt. 

Næste møde: Tirsdag d. 9.oktober 07 kl. 19.30 hos Ellen Raahede. 


